

ALIMENTAIRE

Public health issues, local food networks, organic produce... Food is central to our preoccupations, but it also provides food for thought for talented young designers, whose work questions our relationship with food, consumer society and nature.

Sécurité sanitaire, circuits courts, bio... L'alimentation, au cœur de nos préoccupations, est aussi un axe de réflexion pour les nouveaux talents du design. Leur travail interroge notre rapport à la nourriture, à la consommation et à la nature.

ALIMENTARY ELEMENTARY

If organic vegetables don't always taste as good as you'd hoped and every city-dweller isn't yet equipped to make compost – far from it – then putting sustainable, functional and beautiful objects on the table is also an environmental commitment. And the advantage is that we gain satisfaction by being able to use them immediately.

Si les légumes bio n'ont pas toujours les qualités gustatives espérées et si le citadin n'est pas encore largement équipé pour le compost, poser sur la table des objets quotidiens durables, utiles et beaux est aussi un engagement. Il a l'avantage de procurer une satisfaction d'usage immédiate.

ÉLÉMENTAIRE

MORNING RITUAL

ALIMENTARY

ALIMENTAIRE

Paola Sakr – paolasakr.design

EN Lebanese Academy of Fine Arts graduate Paola Sakr is one of the six designers representing Lebanon at the new edition of Rising Talents. *Morning Ritual* is a series of biodegradable containers made from coffee grounds (collected from Beirut's cafés) and waste newspaper, which was inspired by her father who likes to start the day by reading the paper while drinking a coffee. For the young designer, these objects draw attention to the fact that we often produce waste even before our day gets underway.

FR Diplômée de l'Académie libanaise des beaux-arts, Paola Sakr est l'un des six créateurs représentant le Liban pour la nouvelle édition des Rising Talents. Inspiré par son père qui chaque matin lit son journal en sirotant son café, *Morning Ritual* est une série de contenants biodégradables faits de marc collecté dans les cafés de Beyrouth et de déchets de journaux. Pour la toute jeune designer, les objets attirent notre attention sur le fait que nous produisons souvent des déchets avant même que notre journée ne commence.



MOKA COFFEE MAKER/CAFETIÈRE MOKA

ELEMENTARY

ÉLÉMENTAIRE

alessi.com

Moka is a cast aluminium espresso maker created by Alessandro Mendini for Alessi that pays tribute to the classic 1930s-designed Moka, which has become very popular over the years. It uses neither filters nor capsules and is therefore environmentally-friendly, sustainable and economical.



Cafetière expresso en fonte d'aluminium, la Moka créée par Alessandro Mendini pour Alessi rend hommage à la moka classique dessinée dans les années 1930 et devenue au fil du temps un objet très populaire. Sans filtres ni capsules, elle est écologique, économique et durable.